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Obec Radonice 

Zastupitelstvo obce 

  

 

 

Zápis ze 7. zasedání zastupitelstva obce  

konaného 30. 10. 2023 v zasedací místnosti Obecního úřadu v Radonicích   

 

 

Zasedání zahájeno v 19.00 hodin. 

Přítomno  : 12 členů   

Omluveni  : Václav Myslivec, Pavla Hroudová Formanová,  

Ing. et Ing. Tomáš Němec (dostaví se později)  

Předsedající :  Ing. Stanislav Němec, MBA  

Ověřovatelé :  Jaromír Forman, Miroslav Moudrý                  

Zapisovatel  :  Věra Bábíčková 

 

Místostarosta obce konstatoval, že zastupitelstvo obce se sešlo v počtu 12 členů a je 

usnášeníschopné. 

Z jednání je pořízen zvukový záznam. 

 

 

Hlasování pro zvolené ověřovatele : 

Pro :        12                Proti :       0        Zdržel se :     0 

 

 

Pořad jednání: 

 

7/1    Zpráva kontrolního výboru 

7/2    Zpráva o činnosti Rady    

7/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

7/4    Rozpočtové opatření č. 2/2023 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

Rozprava:     

- starosta obce v zastoupení předsedy finančního výboru navrhl doplnění pořadu jednání 

o bod 7/5 Žádost o vyplacení příspěvku z Motivačního programu 2023. 

 

 

Pořad jednání: 

 

7/1    Zpráva kontrolního výboru 

7/2    Zpráva o činnosti Rady    

7/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

7/4    Rozpočtové opatření č. 2/2023 
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7/5 Žádost o vyplacení příspěvku z Motivačního programu 2023 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

 

Hlasování pro schválení pořadu jednání: 

Pro :        12                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Pořad jednání byl schválen.  

 

 

7/1      Zpráva kontrolního výboru 

   - předkladatel Miroslav Moudrý – předseda kontrolního výboru  

 

Dne 25. 10. 2023 se konalo zasedání kontrolního výboru ve složení: 

Přítomní za kontrolní výbor:   p. M. Moudrý  

                                                    p. P. Hroudová Formanová       

           p. M. Matoušek    

Přítomni za OÚ Radonice :    p. V. Bábíčková 

 

Zpráva ze zasedání kontrolního výboru je v příloze č. 1. 

 

Rozprava:    bez připomínek. 

 

Usnesení č. 7/1 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu kontrolního výboru. 

 

Hlasování : 

Pro :        12                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

V 19.05 hodin se na jednání zastupitelstva dostavil Ing. et Ing. Tomáš Němec. 

 

 

7/2      Zpráva o činnosti Rady    

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

- rada se od posledního zastupitelstva obce dne 25. 9. 2023 sešla 4x, 

- zabývala se mimo jiné řešením běžné agendy,   

- začala realizace stavby bytového domu, 

- internetovou aukcí proběhl prodej pozemku parc. č. 205/88, výherce aukce ovšem před pár 

 dny oznámil, že od prodeje odstupuje, bude tedy potřeba prodej pozemku vyhlásit znovu,  

- rada zvažuje zadat poptávku na vytvoření studie na možnost využití všech objektů 

 patřících obci pro pořízení fotovoltaické elektrárny, 

- kultura:  

•  výlet pro seniory,   

•  pochod pro děti na hrad, 

•  vítání občánků, 

•  posezení s harmonikou. 
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Rozprava:   bez připomínek. 

 

Usnesení č. 7/3 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti rady. 

 

Hlasování : 

Pro :        13                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

7/3      Zpráva o činnosti Obecní policie 

   - předkladatel Aleš Flídr, velitel obecní policie   

   

   Velitel Obecní policie Radonice shrnul činnost od posledního jednání zastupitelstva 

obce (celá zpráva o činnosti je v příloze č. 1). 

 

Rozprava:   

- paní Mrázová – vznesla dotaz, zda má obecní policie čtečku čipů u zvířat, 

- velitel OP pan Flídr – odpověděl, že čtečku mají. 

 

Usnesení č. 7/3 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti Obecní policie. 

 

Hlasování : 

Pro :        13                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

7/4      Rozpočtové opatření č. 2/2023 

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

   

 Rozpočtové opatření č. 2/2023 odráží skutečné plnění i čerpání rozpočtu k 30.9.2023, 

zajišťuje bezproblémový chod obce do konce roku a zároveň upravuje rozpočet po formální 

stránce. 

      Na straně příjmů dochází ke zvýšení daňových příjmů zejména u daní z mezd a daní 

z příjmu o celkem 2.000 tis. Kč. Částky vycházejí ze skutečných příjmů z těchto daní k 

30. 9. 2023 a očekávaných příjmů z nich do konce roku.  

      Dalším drobným navýšením zdrojů je pak vyšší příjem ze vstupného na akce 

pořádané kulturní komisí o 70 tis. Kč. 

      Na výdajové straně se upravuje několik paragrafů, přičemž z části jde pouze o přesun 

prostředků mezi paragrafy, takže i zde je celkový absolutní dopad do rozpočtu ve výši 2.070 

tis. Kč, tedy v částce odpovídající zvýšeným příjmům.  

      Nejvyšší navýšení je navrhováno v § 3113 „Základní školy“, a to v částce 1.400 tis. 

Kč. Tato suma pokrývá jednak výplatu zádržného za stavební práce z první etapy výstavby 

školy v částce 811 tis. Kč a jednak vyšší náklady na provoz školy, zejména energie. Výplata 
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zádržného měla správně být obsažena již v původním rozpočtu na letošní rok, a bylo mou 

chybou, jako předkladatele, že jsem tuto částku opomněl, za což se omlouvám.  

      K druhému podstatnému navýšením výdajů pak dochází v § 6171 „Činnost místní 

správy“, a to o 1.250 tis. Kč. Zde je důvodem především nárůst cen prakticky veškerých 

služeb a materiálu, které ke své činnosti obec potřebuje. 

      Dále je třeba zmínit zvýšení částky pro §3319 „Ostatní záležitosti kultury“ z částky 

600 tis. na 800 tis. Kč, která je způsobena jednak větším počtem akcí kulturní komise, ale 

zejména tím, že do tohoto paragrafu je z účetních důvodů na rozdíl od minulých let zahrnuta 

úhrada elektrické energie v Obecním domě. 

      Z účetních důvodů se vytvářejí i nové paragrafy 3612 a 3613 „Bytové hospodářství“ 

a „Nebytové hospodářství“. 

      Ostatní navrhované změny výdajů jsou spíše drobné úpravy pokryté přesunem 

prostředků z jiných paragrafů, kde jsou výdaje naopak menší.  

      Celková bilance rozpočtu zůstává i po přijetí navrhovaného rozpočtového opatření 

nezměněna. 

   Celkově se za uplynulých devět měsíců rozpočet vyvíjel pozitivně, celkové příjmy 

činily k 30. 9. 2023 26.863 tis. Kč, přičemž se jednalo výhradně o příjmy běžné, nikoli 

z prodeje majetku. Naproti tomu výdaje byly ke 30. 9. 2023 ve výši 24.731 tis. Kč, avšak 

včetně investic na rekonstrukci rybníka v RPA a nákup auta pro obecní policii za celkem cca 

1.700 tis. Kč. 

       Běžný chod obce včetně těchto drobnějších investic je tedy plně pokryt z běžných 

příjmů s přebytkem 2.132 tis. Kč.   

   Vzhledem k výše uvedenému tedy doporučuji přijmout usnesení tak, jak je navrženo. 

 

Rozprava:  

- Ing. Vrba – když již víme, že se pozemek v letošním roce neprodá neměly by se příjmy za 

tento pozemek z rozpočtu vyjmout, 

- Ing. Stanislav Němec – bohužel v době, kdy bylo rozpočtové opatření zpracováno tato 

informace nebyla k dispozici. 

 

Usnesení č. 7/4 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje: 

1.1.  rozpočtové opatření č. 2/2023, podle přílohy č. 1, kterým se mění:   

a) Rozpočtové příjmy: 

 1)  v § 0000 „Daňové příjmy“ z částky 26.220 tis Kč na částku 28.220 tis. Kč. 

 2)  v § 0000 „Nedaňové příjmy“ z částky 5.010 tis. Kč na částku 5.080 tis. Kč. 

b) Rozpočtové výdaje: 

 1)  v § 2221 “Provoz veřejné silniční dopravy“ z částky 600 tis. Kč na částku  

  200 tis. Kč, 

 2)  v § 3113 „Základní školy“ z částky 6.000 tis. Kč na částku 7.400 tis. Kč, 

    3)  v § 3319 “Ostatní záležitosti kultury“ z částky 600 tis. Kč na částku 800 tis.Kč, 

    4)  v § 3745 „Péče o vzhled obce“ z částky 1.500 tis. Kč na částku 950 tis. Kč, 

    5)  v § 6171 „Činnost místní správy“ z částky 6.790 tis. Kč na částku 8.040 tis.Kč, 

    6)  v § 6320 „Pojištění“ z částky 150 tis. Kč na částku 270 tis. Kč, 
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    7)  a zřizuje nový výdajový paragraf 3612 „Bytové hospodářství“ s částkou   

     100 tis. Kč, 

    8)  a zřizuje nový výdajový paragraf 3613 „Nebytové hospodářství“ s částkou  

     150 tis. Kč. 

 

Celková bilance rozpočtu se nemění. 

 

Hlasování : 

Pro :        13                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

7/5  Žádost o vyplacení příspěvku z Motivačního programu 2023 

   - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec – předseda finančního výboru 

 

Žádost byla přesunuta z Motivačního programu 2022 na základě žádosti doručené na 

obecní úřad dne 28. 11. 2022. Přesunutí do Motivačního programu 2023 bylo schváleno na 

jednání Zastupitelstva konaného dne 8. 12. 2022. 

 

V tuto chvíli je již stavba dokončena a žádost o vyplacení příspěvku byla řádně 

vyplněna a podána v souladu se zásadami Motivačního programu, žadatelé jsou opravdu 

vlastníky uvedené nemovitosti a finanční prostředky jsou v rozpočtu obce řádně naplánovány.  

Na základě posouzení stavu budovy žadatele provedeném stavební komisí dne 21. 2. 2022, 

kdy stavební komise posoudila stav budovy před zahájením opravy a dne 23. 10. 2023 po 

ukončení opravy, navrhla proplatit žadateli příspěvek v plné výši 20.000,- Kč. Na základě 

posouzení a návrhu stavební komise doporučil Finanční výbor vyplatit příspěvek paní Janě 

Staňkové a panu Jiřímu Pohankovi v navržené výši – tedy 20.000,- Kč.  

 

Rozprava:  

- Ing. Stanislav Němec – nemám přímo připomínku ke zmiňovanému bodu, ale k tématu 

motivačního programu, blíže Vás s tímto seznámí stavební technik Ing. Chmel,   

- Ing. Petr Chmel – na obec 26. 10. 2023 došla žádost pana Petra Kožicha o příspěvek na 

zlepšení stavu objektu a zároveň žádost o vyplacení příspěvku, protože oprava nemovitosti 

byla již provedena. Obě žádosti byly podány mimo řádné termíny, dle vyhlášeného 

motivačního programu na rok 2023. Již v minulosti se stalo, že termíny nebyly zcela 

dodrženy. V tomto případě však žádost byla podána až po úplném dokončení fasády. Bude 

třeba rozhodnout, jak dále s touto konkrétní žádostí dále postupovat. Do diskuze se 

zapojila většina zastupitelů. 

 Závěr diskuze: Pan Kožich si může podat žádost v řádném termínu po vyhlášení 

motivačního programu na rok 2024, aby byly splněny alespoň termíny pro podání žádosti. 

Dále se bude zvažovat navýšení příspěvku a informovanost občanů v Radonických listech.  

 

Usnesení č. 7/5 : 

Zastupitelstvo obce 

1.     Schvaluje: 

1.1. Vyplacení příspěvku z motivačního programu pro žadatele: 

Jana Staňková a Jiří Pohanka (Na Skále 10, 250 73 Radonice) ve výši 20.000,- Kč. 
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2.     Ukládá: 

2.1.  Starostovi obce 

Uzavřít s žadatelem uvedeným v bodu 1.1 Smlouvu o poskytnutí dotace. 

2.2.  Obecnímu úřadu 

Zajistit vyplacení příspěvku ve schválené výši žadateli uvedeném v bodě 1.1. 

Termín: do 31. 12. 2023 

 

Hlasování : 

Pro :        13                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

Z jednání zastupitelstva odešla v 19.47 hodin paní Mrázová.  

 

 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

- pan Matoušek – vznesl dotaz, jak pokročila kauza ohledně billboardů, 

- Ing. Němec Stanislav – odpověděl, že někdy koncem listopadu bude soud, 

- dále proběhla pracovní debata o rozpočtu na příští rok.  

 

 

Jednání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 20.31 hodin. 

 

 

Podpisy ověřovatelů: 

 

 

Jaromír Forman                ………………………………… 

       

 

 

Miroslav Moudrý              ………………………………… 

   

 

 

 

 

 

 

…………………………………                                 …………………………………… 

   Ing. Stanislav Němec, MBA                                                 Ing. Zdeněk Růžička 

              starosta obce                                                                 místostarosta obce 
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                          příloha č. 1 k bodu 7/1  
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                          příloha č. 1 k bodu 7/3   
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                          příloha č. 1 k bodu 7/4 

 


